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 روی می���ز در بخش اس���تعدادیابی، ایج���اد کمپ 
بین المللی در دستور کار هیات استان قرار گرفته 
تا زمینه برای تبدیل نص���ف جهان به پایلوت این 

رشته المپیکی در سطح کشور فراهم شود.
 در جریان سفر اخیر سرپرست فدراسیون تنیس روی میز 
به اصفه���ان، وی ب���ا اع���ام پایتختی اصفهان در رش���ته 
تنیس روی میز، حکم ریاست سازمان پایه این کشور را 

برای رییس هیات استان اباغ کرد.
به گفته احمد سعادتمند، اصفهان با وجودپتانسیل های 
قابل توجه این قابلیت را دارد تا مرکز و پایتخت این رشته 
 در کشور باش���د و مس���وولان اصفهانی بایس���تی با توجه
گی ه���ا، در توس���عه ای���ن ورزش توج���ه ویژه   به ای���ن ویژ

داشته باشند .
کید کرد  وی در تش���ریح منطقه بندی تنیس روی میز تا
که کشور به پنج منطقه با مرکزیت اصفهان تقسیم شده 
است و حدود شش هزار نفر ورزشکار در رده سنی 10 تا 12 
سال شناسایی شده که از این تعداد، 200  ورزشکار واجد 
شرایط، در یک پروسه آموزشی شش ماهه استعدادیابی 
خواهند ش���د، در مرحل���ه نهای���ی نی���ز از بین ای���ن افراد 
 مس���تعد و برت���ر، دو تیم پن���ج  نف���ره از دخت���ران و دو تیم 

پنج نفره از پسران در قالب تیم ملی انتخاب می شود.

  مرکزیت اصفهان در رده پایه
فدراس���یون تنیس روی میز در حال حاضر با سرپرس���ت 
اداره م���ی ش���ود و قرار اس���ت در روزه���ای آینده ب���ا پایان 
یافتن دوران سرپرستی س���عادتمند، رییس جدید این 

فدراسیون با رای اعضای مجمع انتخاب شود.
سعادتمند در روزهای پایانی مسوولیتش حکم ریاست 
سازمان تنیس روی میز پایه کشور را برای مهدی تکابی 
رییس هیات تنیس روی میز اس���تان صادر کرد و از وی 
خواس���ته ش���د تا با هماهنگ���ی مناطق پنج گانه کش���ور، 

کمیته استعدادیابی و تمام مربیان ارزشمند پایه کشور 
نسبت به توسعه استعدادیابی اقدام کند.
تکابی در پاسخ به این سوال که با توجه به 
انتخاب رییس آینده فدراسیون، تکلیف 
حکم وی چه می ش���ود، می گوی���د: اباغ 
من از طرف سیس���تم صورت گرفته است 
و با توجه به عاق���ه مندی ب���رای فعالیت 
در ای���ن ح���وزه، با ریی���س جدی���د درمورد 
ادامه همکاری صحبت کرده و در صورت 
موافق���ت وی، ب���ه فعالیتم ادام���ه خواهم 
ک���ه ریی���س جدی���د  داد، ام���ا در صورت���ی 
فدراسیون تمایلی برای همکاری نداشته 

باشد، بدون اعتراض می پذیرم.
وی در گف���ت وگو ب���ا اصفهان زیب���ا با بیان 

اینکه هی���ات تنی���س روی میز اس���تان اصفه���ان در نظر 

دارد، مرکزیت کشوری را در بخش استعدادیابی بر عهده 
بگی���رد، می گوی���د: ب���رای تحق���ق چنین 
ام���ری نی���از ب���ه امکانات س���خت اف���زاری 
اس���ت، ضمن اینک���ه از ت���وان مدیریتی و 
نیروی انسانی مورد نیاز برخوردار هستیم 
و هی���ات اصفه���ان باره���ا ثابت ک���رده که 
می تواند ب���ازوی اجرایی مناس���بی برای 

فدراسیون باشد.
ح ایج���اد کمپ  تکاب���ی ب���ا اش���اره ب���ه ط���ر
بی���ن المللی تنی���س روی می���ز در اصفهان 
ادامه می دهد: در نظر داریم با الگوبرداری 
از کمپ های بین المللی در سایر کشورها، 
کمپ مشابهی را در اصفهان برپا کنیم، زیرا 
شهر اصفهان از لحاظ جغرافیایی، مولفه های 
شهری و جاذبه های تاریخی و باستانی از پتانسیل بسیار 

بالایی برخوردار اس���ت  و ایجاد این کمپ م���ی تواند برای 
استان و کشور درآمد ارزی به همراه داشته باشد.

رییس هی���ات تنیس روی میز اس���تان اصفه���ان در ادامه 
به دی���دگاه مثب���ت ش���هردار اصفه���ان نس���بت ب���ه مقوله 
 ورزش و رش���ته تنی���س روی میز اش���اره کرده و م���ی گوید: 
دکتر جمال���ی نژاد دیدگاه مثبتی نس���بت به رش���ته تنیس 
روی می���ز دارد و در تاش هس���تیم با تعام���ات دو جانبه، 
از پتانس���یل موجود ش���هرداری برای گس���ترش این رشته 

ورزشی و پیشرفت هرچه بیشتر آن استفاده کنیم.

  امکانات سخت افزاری؛ بستری برای پیشرفت
امکانات س���خت اف���زاری مطل���وب یک���ی از اولوی���ت های 
مهمی اس���ت ک���ه در توس���عه ورزش هم���واره مدنظ���ر قرار 
داش���ته اس���ت، از این رو وجود خان���ه تنی���س روی میز در 
اصفه���ان ظرفی���ت بس���یار مناس���بی تلق���ی می ش���ود که 
استفاده بهینه از آن می تواند مس���یر پیشرفت این رشته 
را  در سطح اس���تان هموار کند. به واس���طه این موقعیت 
س���خت اف���زاری و اس���تانداردهای خانه تنی���س روی میز 
اصفهان، طی سال های گذش���ته هیات استان اصفهان 
رایزنی های���ی را با فدراس���یون داش���ته و میزبانی چندین 
دوره از اردوهای تی���م ملی در رده های س���نی مختلف به 
اصفهان س���پرده ش���ده اس���ت، زیرا به اعتقاد مس���وولان 
 هی���ات تنی���س روی می���ز اصفه���ان، حض���ور بازیکن���ان
ملی پ���وش و سرش���ناس در این ش���هر، موجب ب���الا رفتن 
انگیزه ورزش���کاران جوان ش���ده و موقعیت ه���ای تمرینی 
ایجاد ش���ده در کنار ای���ن ملی پوش���ان، به کس���ب تجربه 
بیشتر توس���ط بازیکنان جوان اس���تان منجر خواهد شد. 
ایجاد کمپ بی���ن المللی تنیس روی میز  رویای ش���یرینی 
برای این رشته ورزش���ی اس���ت که با صرف هزینه و تجهیز  
 خانه تنی���س روی میز  فعلی م���ی تواند تحقق پی���دا کند،   
به ش���رط اینکه پرورش بازیکنان جوان    و پیش���رفت فنی 

رشته تحت الشعاع توسعه سخت  افزاری قرار نگیرد.

 مسابقات پله نوردی
ج میلاد در بر

همزمان ب���ا س���الگرد تاس���یس برج می���اد، کمیت���ه ثبت 
رکورده���ای ورزش���ی فدراس���یون ورزش ه���ای همگان���ی با 
همکاری برج میاد تهران،  مسابقات پله نوردی را  به منظور 

تعیین نماینده ایران در مسابقات بین المللی برگزار کرد.

بی اطلاعی دبیر فدراسیون 
بسکتبال از وضعیت باوئرمان

دبیر فدراسیون بسکتبال معتقد است، باوئرمان می تواند 
کمک حال بسکتبال ایران باشد. علی توفیق که برای حضور 
در انتخابات هیات بسکتبال لرستان به خرم آباد سفر کرده 
بود، درب���اره خبر تواف���ق باوئرمان با یک تیم روس���ی اظهار 
داشت: به دلیل ش���رکت در مجامع انتخابات استان های 
ایام و لرس���تان،  چند روز در ته���ران نب���وده ام و از جزئیات 
توافق وی خبر ندارم.  قبل از اینکه باوئرمان از کش���ورمان 
برود،  در جلسه ای که داشتیم، نهایت رضایت را از شرایط 
داش���ت و نظر مثبتش را ب���رای ادامه هم���کاری اعام کرد. 
توفیق با بیان اینکه  الان دو بحث وجود دارد، تصریح کرد:  
اول اینکه الان باید استارت تیم ملی را بزنیم،  در زمانی که 
لیگ شروع شده و برخی از لژیونرها در خارج از کشور   و بقیه 
بازیکنان هم درگیر لیگ داخلی هستند و بحث بعدی این 
است که وی یا هر سرمربی دیگری، تیم های پایه را زیر نظر 
داش���ته باش���د که الان ملی پوش���ان این تیم ها در مقاطع 
مختلف مشغول به تحصیل هستند و بازیکنان نمی توانند 
در طول هفته به اردوها بیایند. دبیر فدراسیون بسکتبال 
کید کرد: درخصوص اینکه باوئرمان با تیمی قرارداد بسته  تا
اطاعی ندارم و پیش���نهادهای کوتاه و بلندمدت را به وی  
ارائه داده ایم که در کوتاه مدت و بعد از پایان لیگ، تیم ملی 
را در اختیار بگیرد  یا اینکه در برنامه طولانی مدت و در طول 
سال همه تیم های ملی را زیر نظر داشته باشد. وی با بیان 
اینکه هدفمان این است که تا پایان هفته جاری به نتیجه 
برسیم،  افزود: اعتقاد داریم که باوئرمان با تفکر  و فلسفه ای 

که دارد، می تواند کمک حال بسکتبال ما باشد.

 اصفهان؛ رتبه سوم مسابقات
مینی بسکتبال قهرمانی کشور

تیم مینی بسکتبال پسران  استان اصفهان بر سکوی سوم 
 مسابقات قهرمانی کشور ایستاد. به گزارش روابط عمومی
هیات بسکتبال استان اصفهان،  مسابقات مینی بسکتبال 
قهرمانی  پسران کشور  به میزبانی استان گیان در لاهیجان  
 برگزار ش���د و تیم اصفه���ان در ب���ازی رده بندی موفق ش���د 
63 بر 51 هرم���زگان  را شکس���ت دهد و مق���ام س���وم را از آن 
خود نمای���د. در فینال این مس���ابقات تیم ته���ران 60بر49 
برابر گیان به پیروزی رس���ید و قهرمان شد. مرحله پایانی 
 مس���ابقات مین���ی بس���کتبال قهرمان���ی کش���ور  ب���ا حضور  
تیم های گی���ان ، ته���ران ، اصفه���ان وهرم���زگان از هفتم 
لغایت  هش���تم  آبان م���اه جاری به م���دت دو روز در س���الن 
 ورزشی ش���هدای لاهیجان برگزار ش���د تا پرونده مسابقات 
 مینی بسکتبال قهرمانی کش���ور در س���ال 94 نیز با معرفی 

تیم های برتر کشور بسته شود.

 حضور ۵ قهرمان المپیک لندن
و ۱۰ ستاره آلماتی در غیاب سلیمی

رقابت ه���ای جهان���ی وزنه ب���رداری ب���ه میزبانی آمری���کا در 
هیوستون پذیرای پنج قهرمان المپیک لندن و 10 قهرمان 
آلماتی اس���ت. رقابت های جهانی هیوستون آمریکا 2015 
 در دل خود پنج قهرمان المپیک لن���دن 2012 و 10 قهرمان 
رقابت ه���ای آلماتی را جای داده اس���ت. فهرس���ت نهایی 
 و تایی���د ش���ده س���تارگان حاض���ر در رقابت ه���ای جهان���ی 
وزنه برداری ب���ه این ترتیب،  منتش���ر ش���ده و در این میان 
خبری از مدعی قهرمانی و  قوی ترین مرد ایران،  س���لیمی 
 نیس���ت. ای���ن در حالیس���ت ک���ه در فاصل���ه 18 روز ب���ه آغاز 
رقابت های جهانی وزنه برداری، مشخص شده که نزدیک 
ب���ه 745 و ز نه ب���ر د ار  از 105 کش���ور راهی هیوس���تون آمریکا 

خواهند شد.
 با توجه به اهمیت و نحوه راهیابی به رقابت های المپیک 
ریو 2016،  ای���ن رقابت های جهانی  مهم ترین قس���مت از 
انتخاب و کسب سهمیه محسوب می شود. شاید مهم ترین 
غایبان دنیای وزنه برداری در ای���ن رقابت بزرگ و جهانی، 
بهداد سلیمی )قهرمان المپیک لندن( و ایلیا ایلین )قهرمان 
 George R. Brown دو دوره المپیک( باشند. مرکز ورزشی 
در هیوس���تون آمریکا پذیرای ب���زرگان دنیای وزن���ه برداری 

است. 

پیامد  بی انضباطی های  عبدولی

آزموده را آزمودن خطاست
 کش���تی فرنگی در کما به س���ر می برد و بحران کس���ب 
س���همیه المپیک در چند وزن به ش���دت محمد بنا را 
نگران کرده اس���ت.از طرف دیگر هردم از این باغ بری 
می رس���د و حالا پس از حل مس���ائل بین فدراس���یون 
گردانش  کش���تی و بنا، نوبت به بی انضباطی های شا
رس���یده اس���ت.این بار س���عید عبدولی، از امیدهای 
کس���ب مدال المپیک، به بهانه های مختلف در اردو 
حض���ور ن���دارد،  تاجایی که صدای س���رمربی کش���تی 
 فرنگ���ی ه���م در آم���ده و در آخرین اظه���ار نظر ب���ه این

کشتی گیر اولتیماتوم داده است. 
ب���ه نظ���ر م���ی رس���د حاش���یه ه���ای ورزش در ای���ران 
گر روزی روزگاری فوتبالی ها  تمامی نداش���ته باش���د. ا
حاشیه سازان ورزش بودند، حالا ورزشکاران رشته هایی 
نظیر کش���تی، والیب���ال و بس���کتبال گوی س���بقت را از 
فوتبال ربوده اند.جالب اینکه عبد ولی در زمان حسن 
بابک و  احد پازاج نیز همین رویه را داشت و با مماشات 
روبرو شد.شاید بهتر باش���د تا برای نظم اردوهای تیم 
ملی در آستانه مس���ابقات انتخابی المپیک، برخورد 
قاطعی با امثال عبدولی ص���ورت پذیرد تا بیش از این 
فدراس���یون و تیم فنی درگیر حاش���یه های اینچنینی 
نش���وند.میدان دادن به ورزش���کاری که مانند س���ایر 
اردونش���ینان، قوانین را رعایت نمی کند، فقط باعث 
دلسردی سایر کشتی گیران خواهد شد و بدون تعارف 

آزموده را آزمودن خطاست.
در صحب���ت هایی ک���ه مدی���ران ورزش کش���ور از امید 
ب���ه کس���ب م���دال در رش���ته ه���ای مختل���ف دارن���د، 
معتق���د هس���تند که ب���ا حض���ور بنا می ت���وان ب���ه تکرار 
لندن2012امیدوار بود، اما شاید به جرات بتوان گفت 
که حتی خود بنا هم نمی تواند چنین ادعایی داشته 
باشد.یادمان نرود که در همان زمان، مربی وقت تیم 
ملی کش���تی فرنگی بیش از دو سال با کشتی گیران در 
اردوها بود و همین موضوع باعث انس���جام تیم شده 
بود. حالا با کش���تی گیرانی روبرو هس���تیم که در چند 
سال اخیر، روند نزولی داش���تند که شاخص ترین آنها 
امید نوروزی اس���ت. ح���الا با این فرص���ت کمتر از یک 
س���ال چگونه می توان به تکرار موفقیت های المپیک 
قبلی دلخوش بود، کما اینکه حواشی مختلف نیز این 

امید ها را بیش از پیش کاهش می دهد.
فدراس���یون کش���تی در ش���رایط فعل���ی بای���د نهای���ت 
هم���کاری و تعام���ل را با یک���ی از بهتری���ن مربیان حال 
حاضر کشتی فرنگی جهان داشته باشد تا شاید بتوان 
با اندکی شانس و اقبال، موفقیت های گذشته را تکرار 
کرد.ظاهرا بعضی از آقایان مدی���ر،  دل به حادثه ها در 
 برزیل2016بس���ته اند، غاف���ل از اینک���ه المپیک جای
گر و شانس نیست و هر کشوری که بیشتر تاش   اما و ا
کند مزد فعالیتش را می گیرد. هرچند محمد بنا فردی 
شاخص و قابل ستایش است،  اما با این حاشیه هایی 
که می شنویم، اندک احتمال موفقیت را هم نمی توان 

جدی ارزیابی کرد.

 شرط اعزام 3  گانه کاران
به مسابقات آسیایی 2۰۱6

ملی پوشان سه گانه برای اعزام به مسابقه های قهرمانی 
آسیا 2016 باید به رکورد نفر دهم آسیا برسند، در غیر این 

صورت اعزامی نخواهند داشت.
محمدعلی صبور در گفت وگو با ایسنا درباره شرایط جدید 
اعزام ملی پوش���ان به  مس���ابقه های قهرمانی آسیا بیان 
کرد: ب���رای اعزام ملی پوش���ان به مس���ابقه های قهرمانی 
آسیا قرار است رکورد ورودی در نظر گرفته شود و زمانی که 
ملی پوشان بتوانند به آن رکوردها برسند، اعزام خواهند 
شد و در غیر این صورت به مسابقه ها فرستاده نمی شوند. 
این موضوع باعث می ش���ود انگیزه ورزش���کاران بیشتر و 
کسب مقام نیز بهتر شود که البته این موضوع را در جلسه 

کمیته فنی نیز  بررسی خواهیم کرد.
وی ادام���ه داد: همچنی���ن ب���رای رده پایه در نظ���ر داریم 
 آنه���ا را به کمپ تایلن���د اعزام کنی���م،  زیرا برنام���ه ما برای 
المپیک 2020 و سهمیه گرفتن اس���ت. کشورهای دیگر 

مشغول کار کردن هستند،  پس ما هم باید کار کنیم. 
صبور  در پاسخ به این پرسش که ملی پوشان قرار نیست  
پیش از قهرمانی آسیا در کاپ های آسیایی شرکت کنند، 
گفت:  در حال انجام مکاتباتی با اوکراین هستیم تا اردوی 
مشترکی برای سه رده سنی بزرگس���الان، امید و جوانان 
داشته باشیم. در فصل زمستان، تعداد مسابقه ها کمتر 
است،  بنابراین خواستیم بیشتر  بر  روی اردوها تمرکز کنیم 
و تا قبل از مسابقه های آسیایی، یعنی در بهمن و اسفند 

اردویی مشترک داشته باشیم.
وی در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه ملی پوشان 
نسبت به گذاشتن رکورد اعتراضی نداشتند، گفت: آنها 
می گویند استخر نیست و ما هم همین مشکل را داریم. 
البته مع���اون ورزش قهرمان���ی اباغ کرده س���انس هایی 
گان���ه باش���د، ام���ا اباغ���ش   از اس���تخر در اختی���ار س���ه 
کامل نیس���ت،  اما فک���ر می کن���م رکوردها باع���ث افزایش 

انگیزه ها می شود.

یادداشت
کت در کشور نصف جهان؛ پایتخت  استعدادیابی توپ   و  را

ایجاد کمپ بین المللی تنیس روی میز در اصفهان

از لیگ نابسامان و همه حواشی اخیر هندبال که 

ش
ورز

وه 
گ���ر

بگذری���م آنچ���ه که مل���ی پوش���ان ای���ران در پی آن 
هس���تند همدلی برای المپیکی شدن است. این 
روزها ملی پوشان ایران در اردوی تدارکاتی کرواسی 
به سر می برند. محس���ن باباصفری، سنگربان اصفهانی 

تیم ملی هم از چهره های شاخص این اردوست.
او که فصل پیش از لژیونرهای هندبال ایران در اروپا بود 
در بازگش���ت به ایران، هفته های ابتدایی فصل را بدون 

تیم سپری کرد و به دلیل دور ماندن از مسابقات 
با تهدید سرمربی کروات ایران تا  آستانه خط 

خوردن از تیم ملی هم پیش رفت، اما این 
روزها او در کنار سایر ملی پوشان شاداب و 

با انگیزه تمرین می کند.
 ساعات اس���تراحت ملی پوشان 

فرصت���ی ب���ود تا ب���ا این 

دروازه ب���ان اصفهانی ه���م صحبت ش���ویم. باباصفری از 
 شرایط تیم ملی تا داستان جاماندن از لیگ با ما گفت و گو

 کرد.  

      از اردوی کرواسی چه خبر؟ 
اردو در ش���رایط خوبی در حال برگزاری اس���ت. آب و هوا و 
کمپ تمرینی بسیار مناسب است و تمرینات در دو نوبت 
صبح و بع���د از ظهر  پیگی���ری می ش���ود. در روزهای اخیر 
ک که  چند جلسه تمرین مشترک با تیم اوما
تیم دوم لیگ کرواس���ی است برگزار کردیم 
 و در دی���داری تدارکات���ی ه���م ب���ه مص���اف
نماین���ده ای از اس���لوونی رفتی���م و پی���روز 
ش���دیم. تا پای���ان اردوی کرواس���ی، چهار 
بازی تدارکاتی با تیم هایی از لیگ کرواسی 
خواهیم داشت و دوشنبه آینده برای حضور 
در تورنمنت تونس راهی این کشور می شویم.

 
    امیدوار باشیم که این تیم المپیکی شود؟

تم���ام ت���اش بازیکن���ان، کادر فن���ی و فدراس���یون،  
رسیدن به المپیک اس���ت و برای رسیدن به این 
هدف، رقبای سختی  را باید پشت سر بگذاریم. 
قطر، کره، عربس���تان، بحرین و ژاپن و دیگر 
تیم ها برای گرفتن س���همیه 

المپیک در این مسابقات ش���رکت می کنند. کار ما واقعا 
سخت است، اما تاش می کنیم. همه، این تیم را نسل 
طایی هندبال ایران می دانن���د و ما هم امیدواریم برای 

اولین بار المپیکی شویم. 

    رسانه ها خبر پیوستن شما به تیم هیات هندبال 
 تهران را ب���ه این ش���کل منعک���س کردن���د: دروازه بان 

تیم ملی هندبال به سپاهان پشت کرد!
من به سپاهان پش���ت نکردم. پیشنهاداتی از لیگ های 
 مجارس���تان، رومانی، فرانس���ه و آلم���ان داش���تم،  اما بنا 
به دلایلی که بخش���ی از آن ش���خصی بود و بخش���ی ملی 

ترجیح دادم در ایران بازی کنم. 

    ولی از سپاهان پیشنهاد داشتید،  چرا به اصفهان 
برنگشتید؟

بله،  پیشنهاد داشتم. وقتی هندبال اروپا را ترک کردم و 
به ایران برگشتم خیلی دوست داشتم دوباره سپاهانی 
شوم، اما با سپاهان بر سر  رقم قرارداد به توافق نرسیدیم. 
آنها قیمت کمی  پیش���نهاد دادند و در مقابل، گهر زمین 
که ابتدا با آن تیم قرارداد بستم قیمت بیشتری پرداخت 

می کرد. طبیعی بود که آن تیم را انتخاب کنم. 
وقتی من ب���ه تیمی مث���ل س���پاهان می گویم ای���ن مبلغ 
 را می خواه���م و آنه���ا می گویند م���ا با این پ���ول می توانیم 

سه دروازه بان جذب کنیم،  مقصر من نیستم.
 من تا س���ه هفته اول بیرون از لیگ بودم و تیم نداشتم، 
اما سپاهانی ها هیچ حرفی نزدند تا اینکه هفته چهارم 
از ط���رف هی���ات هندبال ته���ران که ی���ک هفته قبل 
وارد لیگ ش���ده بود،  با من تماس گرفته ش���د.  آنها 

پیشنهاد بازی دادند و من هم پذیرفتم.

    اما هیات هندب���ال تهران هم گویا اسپانس���رندارد 
و فقط یک اسم اس���ت! در این صورت برای پرداخت 

قراردادها با مشکل مواجه می شود.
 بله درس���ت اس���ت. هی���ات ته���ران اسپانس���ر ن���دارد،  اما 
به دنبال اسپانسر هستند که امیدوارم هرچه زودتر تکلیف 

این تیم مشخص شود. 

    عملکرد شما در لیگ مجارس���تان خوب بود. چه 
شد که به ایران برگشتید؟

هندبال جزء س���ه ورزش اول این کشور است و به همین 
دلی���ل لی���گ پویای���ی دارد. در پای���ان فص���ل از س���ه تی���م 
 مجارس���تان پیش���نهاد داش���تم که با مش���ورت ب���ا مدیر 
برنامه هایم و پیشنهاداتی که بعدها ارائه شد ابتدا تصمیم 
گرفتم به لیگ رومانی بروم و اولویت دیگرم فرانسه بود، اما 
در نهایت به دلایلی ایران را انتخاب کردم. پیش از شروع 
لیگ از گهر زمین پیش���نهاد داش���تم،  اما این تیم منحل 
شد و من هم جزء ملی پوشانی بودم که بدون تیم ماندم. 

    با این همه تفاوت، قصد بازگشت ندارید؟ 
در اروپا ش���رایط خوبی داشتم. تمرینات منظم و بازی ها  
فشرده بود، اما قسمت این بود که برگردم. الان هم مدیر 
برنامه هایم به دنبال بررس���ی پیش���نهاداتم است، چون 
چند پیشنهاد داش���تم، اما به خاطر مش���کل ویزا موفق 

نشدم بروم.
 با این حال در حال حاضر فقط به تیم ملی فکر می کنم و 

تمرکزم روی برنامه های تیم ملی است. 

دروازه بان  اصفهانی تیم ملی هندبال: 

سپاهانی ها گفتند با پول تو، 3 دروازه بان  می خریم

1394 آب���ان   10 یکش���نبه     2504 ش���ماره  2 1i s f a h a n z i b a . i r ورزش

 مس���ابقات روئینگ بزرگس���الان قهرمانی کش���ور در بخ���ش بان���وان و آقایان 
به میزبانی دریاچه آزادی برگزار می شود. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
قایقرانی، مس���ابقات قهرمانی کشور روئینگ بزرگس���الان،  24 و 25 آبان ماه 
در بخش بان���وان و26 و 27 آبان ماه در بخش آقایان برگزار خواهد ش���د. این 
 رقابت ها در مواد روئینگ تک نفره سنگین وزن و روئینگ تک نفره سبک وزن
 برگزار می شود و هر استان می تواند یک قایق در هر رویداد شرکت دهد. وزن 
مجاز بانوان برای شرکت در مسابقات س���بک وزن،  59 کیلوگرم و وزن مجاز 

آقایان 72.5 کیلوگرم اعام شده است. 

 اصغر فیاض با کسب تمام آرا  به سمت ریاس���ت هیات ورزش های نابینایان و 
کم بینایان استان انتخاب شد. به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان 
 اس���تان اصفهان، در این مجمع انتخابات که به ریاس���ت رییس فدراسیون و 
 با حضور مدیر کل ورزش و جوانان و سایر اعضای مجمع برگزار شد، سید اصغر 
 فیاض با جلب نظ���ر تمام���ی اعضا  توانس���ت ب���ا کس���ب 15 رای هدایت هیات  
ورزش های نابینایان و کم بینایان استان اصفهان را بر عهده گیرد. در انتخابات 
این هیات فرهاد ناطقی دیگر کاندیدای ریاس���ت این هیات در مجمع حضور 

نیافت و نوید پور ما عباسی نیز از شرکت در انتخابات انصراف داد.

سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی گفت: بنا پس از ش���نیدن علت غیبت عبدولی درتمرینات تیم ملی، از تنبیه او 
صرف نظر کرد.

حس���ام الدین جعفری در گفت و گو با ایس���نا، با بیان اینکه س���عید عبدولی  در تمرینات تیم ملی کش���تی فرنگی 
شرکت کرده است، درباره علت غیبت او در تمرینات اظهار داشت: عبدولی به دنبال این است که خانواده خود 
را به تهران بیاورد و به صورت دائمی در تهران زندگی کند ت���ا در فاصله کمتر از 10 ماه مانده به المپیک با فراغ بال 
و آس���ودگی خاطر تمام تمرکز خود را معطوف تمرینات تیم ملی کند. سرپرس���ت تیم ملی کشتی فرنگی افزود: او 
کنون در تمرینات حضور پیدا نکرده بود و در پی این است تا خانه ای را در محدوده  به دلیل همین مش���کات تا

ورزشگاه آزادی برای اسکان خانواده مهیا کند و با تمام توان در تمرینات تیم ملی حاضر شود.

فیاض،  رییس جدید هیات ورزش های نابینایان استان   بنا  از تنبیه عبدولی صرف نظر کرد   دریاچه آزادی؛  میزبان مسابقات روئینگ قهرمانی کشور  

آفساید

خارج از گود

ب���ا ص���ادر نش���دن وی���زای ناظ���ر اس���رائیلی رقابت های 
تیران���دازی قهرمان���ی آس���یا در کوی���ت، هی���ات اجرایی 
کمیته بین الملل���ی المپیک، 35 س���همیه المپیک این 

رقابت ها را لغو کرد.
س���ایت فدراس���یون جهان���ی تیران���دازی در گزارش���ی به 
لغو س���همیه  ه���ای المپیک مس���ابقات آس���یایی کویت 

اشاره کرد.
 س���ایت فدراس���یون جهانی در این باره نوش���ت: هیات 
اجرای���ی کمیت���ه  بین الملل���ی المپی���ک ب���ه فدراس���یون 
جهانی تیران���دازی اعام کرد س���همیه ه���ای المپیک از 
مس���ابقات قهرمانی آس���یا در کویت گرفته ش���ده است. 
این رقابت ها قرار بود بین یکم ت���ا دوازدهم نوامبر 2015 

در کویت برگزار شود.
این تصمی���م بعد از آن گرفته ش���د که یایی���ر داویدوویچ 
از رژیم صهیونیس���تی که قرار بود به عن���وان ناظر در این 

مس���ابقات حضور داش���ته باشد، توس���ط دپارتمان 
مهاج���رت کوی���ت موفق ب���ه اخذ وی���زا  نش���د.دلیل 

خ ده���د این بود  دیگری که موجب ش���د ای���ن اتف���اق ر
که کمیته  مل���ی المپیک کویت در ح���ال  حاضر به خاطر 
دخالت های دولت توس���ط کمیته  بین المللی المپیک 
در حالت تعلی���ق قرار گرفته اس���ت. ای���ن تصمیم بدان 
معناس���ت که در جری���ان برگزاری ر قا بت ه���ای قهرمانی 
آس���یا که ق���رار بود بی���ن یکم ت���ا دوازده���م نوامب���ر 2015 
در کوی���ت برگزار ش���ود، هی���چ س���همیه المپیک���ی تعلق 
نخواهد گرفت. ر قا بت ه���ای تیراندازی قهرمانی آس���یا 
همچن���ان می توان���د ب���ا حف���ظ ش���رایط پیش���ین برگزار 
ش���ود، اما ش���رایطی برای اعام تیران���دازان راه یافته به 
المپیک نخواهد داش���ت. اولگاریو واسکز که از اعضای 
فدارس���یون جهانی تیران���دازی )ISSF( اس���ت، در این 
زمینه گف���ت: نگرانی هایی در این زمینه وجود داش���ت 

وضعی���ت  ناراح���ت  م���ا  و 
قهرمانان تیراندازی در آس���یا 

هستیم. تاش می کنیم 
م���کان جدی���دی ب���رای 

ر قا بت ه���ای  برگ���زاری 
راهیاب���ی ب���ه المپی���ک بیابیم 
ک���رد  خواهی���م  ت���اش  و 

 راه ح���ل مناس���بی ه���م برای
35 س���همیه ای که قرار بود 
 دراین ر قا بت ها داده شود، 

پیدا کنیم.

لغو سهمیه های المپیک تیراندازی آسیا به خاطر  ویزا  ندادن به یک اسرائیلی!

 وجود خانه تنیس 
 روی میز 

در اصفهان ظرفیت 
بسیار مناسبی 

تلقی می شود که 
استفاده بهینه  از 
آن می تواند مسیر 

پیشرفت این رشته 
را در سطح استان  

هموار کند

عکس نگاشت
حسین درجانی


